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Kristīna – Sveiki.Sakiet, lūdzu, kāds

Sveiki.
Sakiet, lūdzu, kāds ir pašvaldības skaidrojums tam, ka šogad Pļavu ielā (ja nemaldos,
atrodas pretī Baltai kāpai) ir uzstādītas Stāvēt aizliegts! zīmes.
Argumentam-māju iedzivotājiem traucē – negribās ticēt, jo mājas ir tikai vienā ielas pusē.
Vai tika kas bojāts?
Vai mērķis ir iekasēt papildus finanses maksas (pārpildītā) stāvvietā pie Baltās kāpas?
Vai samazināt atpūtnieku skaitu?
Būtu ļoti interesanti zināt pašvaldības motīvu šajā gadījumā, lai saprastu, vai nākotnē būs
jādomā par (diemžēl) citu piejūras pilsētu, plānojot atpūtas braucienu un jūras
apmeklējumu ar auto.
Paldies!
Cieņā,
Kristīna


